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عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی:
خانواده مافیای خودرو 

در دولت جاخوش کرده است
عضو کمیسیون صنایع مجلس با اشاره به تسهیلات ویژه  
دولت برای خرید خودرو گفت: خانواده مافیای خودرو در 
دولت جا خوش کرده و در قوه مقننه دارای جایگاه و صاحب 

کرسی خاصی است.
»علی علیلو« دیــروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در تبریز 
اظهار داشت: مصرف کنندگانی که از این طرح استقبال کرده اند در 
واقع محصولات خودروسازان را با 2 برابر قیمت کنونی خریداری 
کرده اند و بعد از 5 سال هم محصولی که مستهلک شده صاحب 

خواهند شد.
وی با یادآوری روند حمایتی که از خودروســازی طی سالیان 
گذشــته و در چند دولت متوالی صورت گرفته است تصریح کرد: 
ایــن نوع حمایت نه تنها رونق این صنعت، ارتقاء کیفیت، رقابتی 
شدن، حضور در بازارهای جهانی و ... را از این صنعت گرفته بلکه 

زمین گیر شدن آنها را به دنبال داشته است.
علیلو بر اشــتباه بودن این نوع حمایت تاکید و ابراز امیدواری 
کرد که مسئولان و در راس آن متولیان صنعت کشور به خود بیایند 
و تغییــر در دیدگاه، نگرش و نوع حمایت خود دهند که مطمئنا 
رونق صنعت خودرو و سایر صنایع کشور را به دنبال خواهد داشت.
نماینده مردم شبســتر در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه در همین تبریز واحد تولیدی که محصولات آن در کشــور 
نیز منحصر است دو سالی هست که برای راه اندازی و راه افتادن 
خطوط تولیدی در تلاش اســت، افزود: بعد از این مدت گره این 

مجموعه به دست بانک و دریافت تسهیلات کور شد.
رئیس بنیاد مسکن:

سالانه 10 هزار میلیارد ریال 
برای بازسازی روستاها پرداخت می شود

رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: برای بازسازی 
روســتاهای در معرض خطر و جلوگیری از وقوع برخی 
حوادث غیرمترقبه، سالانه 10 هزار میلیارد ریال تسهیلات 
کم بهره و ســه هزار میلیارد ریال تسهیلات بلاعوض به 

خسارت دیدگان پرداخت می شود.
به گزارش ایرنا، علیرضا تابش در جلسه شورای تامین مسکن 
چهارمحــال و بختیاری اظهار کرد: طبق هماهنگی های صورت 
گرفته در حوزه تامین مسکن روستایی، به افراد نیازمند زیرپوشش 
کمیته امداد امام خمینی)ره( و بهزیستی، تسهیلات بلاعوض از 

محل حساب صد امام پرداخت می شود.
وی اضافه کرد: همچنین به منظور تسهیل در تامین مسکن 
افراد زیرپوشش کمیته امداد امام خمینی)ره(، در روستاهای دارای 

شرایط، زمین رایگان به این نهاد واگذار می شود.
تابش همچنین گفت: پیشرفت پروژه مسکن مهر چهارمحال 
و بختیاری در شهرهای زیر 25 هزار نفر، چهار درصد از میانگین 

کشور بالاتر است.
وی با اشــاره به اینکه پروژه مسکن مهر کشور در شهرهای 
زیر 25 هزار نفر، 89 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است، تاکید 
کرد: برای ســاخت سالانه 200 هزار مسکن روستایی در کشور، 
30 هزار میلیارد ریال تسهیلات با نرخ پنج درصد تصویب شده 
که چهارمحال و بختیاری از این بخش تسهیلات سه هزار واحد 

مسکن روستایی سهمیه دارد.
تابش عنوان داشــت: به منظور افزایش ســطح رفاه عمومی 
روســتاییان، شــبکه جمع آوری فاضلاب و تصفیه خانه در پنج 
روســتای چهارمحال و بختیاری به صورت پایلوت کشوری اجرا 

می شود.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی به منظور بهره برداری از 

چند پروژه عمرانی به چهارمحال و بختیاری سفر کرد.

معاون ورزش حر فه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان اعلام کرد

وزارت ورزش گزینه ای در انتخابات فدراسیون فوتبال ندارد  
معــاون ورزش حر فه ای و قهرمانــی وزارت ورزش و 
جوانان می گوید این وزارتخانــه گزینه ای برای انتخابات 
فدراســیون فو تبا ل نــدارد، همان طور که در ســایر 
فدراسیون ها نیز گزینه اصلی وزارت ورزش و جوانان مطرح 

نبوده و گمانه زنی ها در این زمینه درست نیست.
نصرالله ســجادی در مورد تشکیل جلســاتی برای پیگیری 
وضعیت داوری در فوتبال، اظها ر کرد: تاکنون سه جلسه مختلف 
در این زمینه تشکیل شــده و به بررسی و ارزیابی مسائل داوری 
پرداختیم.یک جلسه با حضور رئیس فدراسیون و رئیس سازمان 
لیگ و همچنین یک جلســه با حضور 14 تن از پیشکســوتان و 
کارشناسان داوری برگزار شــد. یک جلسه هم با مدیران شانزده 
باشــگاه لیگ برتری بــوده که در  آن مشــکلات داوری عنوان و 

پیشنهادات مطرح شد.
معاون ورزش قهرمانی و حر فه ای وزیر ورزش و جوانان با بیان 
اینکــه یک جمع بندی تا هفته  آینــده در این زمینه ارائه خواهد 
شــد، گفت: تلاش می کنیم تا جمع بنــدی کار را تا هفته  آینده 
با فدراســیون فو تبا ل در جریان بگذاریم تا اشتباه های داوری به 
حداقل برسد.ما به عنوان وزارت ورزش و جوانان وظیفه داریم در 
مواردی که مشکلاتی تکرار می شود ایفا کننده نقش نظارتی خود 
باشیم و به فدراسیون ها مشورت بدهیم. در این زمینه ما ارزیابی ها 
و نظر مشورتی خود را در زمینه مسائل داوری مطرح می کنیم تا 

بتوانیم به این مسئله کمک کنیم.
سجادی در پاسخ به این سوال که گفته می شود مطرح شدن 
چنین مواردی به خاطر نزدیک شــدن به انتخابات فدراســیون 
فو تبا ل است، اظها ر کرد: اگر این برداشت وجود دارد که این موارد 

در زمینه انتخابات اســت باید بگویم که برداشت خیلی اشتباهی 
اســت. هر سه جلسه ای که برگزار شده را من اداره کرده ام و قطعا 
خود من هم گزینه  نیستم. وزارت ورزش و جوانان به هیچ عنوان 
گزینه و کاندیدایی برای انتخابات فدراسیون فو تبا ل ندارد. نه تنها 
در این فدراسیون،  بلکه در تمامی انتخاباتی که برگزار شده وزارت 

هیچ گزینه ای ندارد و گمانه زنی ها در این زمینه درست نیست.
معاون وزیر ورزش و جوانان با بیان اینکه نباید چنین فضایی 
را به وجود آورد، گفت: فو تبا ل به اندازه کافی چالش و تنش دارد 
و این حاشــیه ها به این رشته کمک نمی کند. اگر گمانه زنی هایی 
وجود دارد امیدوارم که به پیشــرفت کار کمک کند. خوب است 
که کارها در یک محیط سالم پیش برود و همه به پیشبرد ورزش 

کشور کمک کنند.

او در بخش دیگری از صحبت های خود به تشــکیل کمیته  
رشته های پایه و مدال آور اشاره کرد و گفت: این رشته ها  بیشترین 
مدال را در اختیار دارند و به عنوان رشته های ورزشی مادر شناخته 
می شوند. چنین کمیته ای در گذشته هم تشکیل شده بود، اما کار 
خود را نتوانســته بود انجام دهــد.وزارت ورزش و جوانان تصمیم 
گرفت تا این کمیته  را با حضور افرادی از رشــته ها ی د و و مید ا نی، 
شنا، ژیمناستیک، تیراندازی، بوکس و قایقرانی تشکیل دهد تا به 
صورت ویژه  به این رشــته ها توجه شود. اولین جلسه این کمیته  
نیــز در وزارت ورزش و جوانان با حضور اعضا و با همکاری دفاتر 
وزارت ورزش و جوانان برگزار شــد و قرار بر این شد تا یک برنامه 
چهار ســاله در این زمینه ارائه شود تا در جلسه آینده مورد بحث 

و بررسی قرار گیرد.
معاون وزیــر ورزش و جوانــان با بیان اینکه این رشــته ها 
مدال های بسیاری را در اختیار دارند، گفت: این رشته های ورزشی 
در باز ی های آ سیا یی و المپیک مدال های زیادی دارند که متاسفانه 
ســهم ما از این رشته ها بسیار کم است. اگر کار مستمری صورت 
بگیرد می توانیم در سال های آینده شاهد پیشرفت در این رشته ها  
باشــیم.وزارت ورزش و جوانان عزم این کار را دارد و جلسات این 
کمیته  با حضور وزیر ورزش و جوانان برگزار می شود. خود من هم 
سال ها بر روی این مسئله مطالعه کرده ام و مطمئن باشید که عزم 
ما بســیار جدی است. البته می شود در ساختار تشکیلاتی وزارت 
ورزش و جوانان این کمیتــه  را به صورت قانونی قرار داد و آن را 
دنبــال کرد. او با بیان اینکه برای این کمیته  یک بودجه خاص در 
نظر گرفته خواهد شــد، ا دا مه  داد: برای ســال آینده یک بودجه 
خاص برای کمیته  رشته های مدال آور و پر مدال در نظر خواهیم 
گرفت. در ایــن زمینه ارتباط هایی بــا وزارت آموزش و پرورش، 
دانشگاه ها و سایر بخش ها خواهیم داشت. ما به دنبال آن هستیم 
که کار به خوبی جلو برود و شاید در دوره های قبل به جهت برخی 

از مسائل فعالیت این کمیته  متوقف شده بود.

صفحه 9
پنج شنبه ۲۸ آبان 139۴ 

۷ صفر 1۴3۷ - شماره ۲1۲1۲

اخبار کوتاه از فوتبال

اعلام مبلغ قرارداد کادرفنی تیم امید
مبلــغ قرارداد محمــد خاکپور پــس از کش وقوس های فراوان، از ســوی 
فدراســیون فوتبال به عنوان نهاد متولی این موضوع به تصویب رسیده است تا 
این قرارداد در نهایت توسط سرمربی تیم ملی فوتبال المپیک ایران نیز امضاء و 
در نهایت اجرایی شود. بر اساس این قرارداد قرار است محمد خاکپور برای یک 
ســال قرارداد خود 400 میلیون تومان دریافت کند. هم چنین در صورت صعود 
تیــم المپیک به رقابت های المپیک 2016 ریو، خاکپور 200 میلیون تومان نیز 
پاداش دریافت خواهد کرد. مبلغ قرارداد ســایر اعضای کادر فنی تیم ملی امید 

کمتر از این مبلغ تعیین شده است.
اظهار نظر نایب رئیس فدراسیون درباره زمان برگزاری انتخابات

نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال ایران می گوید هفته آینده زمان انتخابات 
فدراسیون فوتبال ایران مشخص می شود. اسلامیان اظهار داشت: کی روش یک 
کســالتی دارد و قرار شــد وقتی که به ایران آمد با کفاشیان جلسه ای بگذارد. 
کفاشــیان اختیار تام دارد و اگر تیم ملی فردا به ایران بیاید احتمالا همان روز 
جلســه برگزار می شود. اســلامیان در پاسخ به این ســوال که نظرش راجع به 
مرخصی های خارج از قرارداد کی روش چیست گفت: حتما این مسئله در جلسه 

کفاشیان و کی روش مطرح می شود. شاید خود من هم در این جلسه باشم. 
برانکو:هدف پرسپولیس کسب عنوان قهرمانی است

برانکو سرمربی تیم فو تبا ل پر سپولیس درباره دیدار تیمش مقابل استقلال 
اهواز گفت: همچنان ما از هدف خودمان که کســب عنوان قهرمانی است عقب 
نکشیده ایم چون تیم بهتر و یکی از گزینه های قهرمانی هستیم. بازیکنانم کیفیت 
خودشــان را در زمین مسابقه هم نشــان داده اند. مطمئنا انتظار بازی راحت و 
ساده ای را پیش رو نداریم. قطعا بازی مقابل استقلال اهواز بازی سختی خواهد 
بود، زیرا آنها با پیروزی ای که مقابل ســپاهان به دست آوردند از روحیه خوبی 
برخوردارند. طبیعتا بعد از برگشت ملی پوشانمان با مشکلاتی مواجه می شویم. 

اما مطمئن هستم آنها کیفیتی دارند که ضعف احتمالی را برطرف می کند. 
پرسپولیس از شنبه قرمز می پوشد

خانواده  »هادی نوروزی« در تمرین پر سپولیس حضور پیدا کردند و با اهدای 
پیراهن قرمز به بازیکنان این تیم، آنها را از سیاه درآورند تا پرسپولیس از شنبه 

و بازی با استقلال اهواز قرمز بپوشد.
حق رشد برای مدافع استقلال دردسرساز شد 

امین حاج محمدی، مدافع استقلال از دیدار تیمش برابر فولاد محروم است. 
این بازیکن به دلیل درخواســت حق رشد از سوی باشگاه سایپا نمی تواند برای 
آبی های پایتخت به میدان برود. ظاهرا این مدافع از محصولات آکادمی ســایپا 
است و سایپایی ها خواهان دریافت حق رشد او شدند و همین مسئله باعث شده 
تا او نتواند اســتقلال را در سفر به اهواز همراهی کند. ظاهرا مبلغ حق رشد این 
بازیکن، 50 میلیون تومان است که باید توسط خود حاج محمدی پرداخت شود.

کرار به تیم نیروی هوایی عراق می رود؟!
باشــگاه نیروی هوایی عراق از توافق با هافبک جنجالی اســتقلال خبر داد 
و اعلام کرد که با این بازیکن به توافق نهایی رســیده اســت. صباح عبدالجلیل، 
سرمربی نیروی هوایی عراق در گفت وگویی که با سایت کل العراق داشت تاکید 
کرد که باشــگاه او با کرار جاسم به توافق نهایی رسیده است. او گفت: می توانم 
بگویم که با کرار جاسم بر سر همه مسائل به توافق رسیده ایم و او بسیار به تیم 
ما نزدیک شــده است. منتظر بازگشت کرار از اردوی تیم ملی هستیم تا قرارداد 
خود را با این بازیکن نهایی کنیم. تیم نیروی هوایی در لیگ برتر عراق در جایگاه 
دوم قرار دارد و یکی از نمایندگان عراق در AFC کاپ است و به همین خاطر به 
دنبال خرید بزرگی همچون کرار است.کرار به تیم نیروی هوایی عراق می رود؟!

احتمال جدایی نیمار از بارسلونا
پدر نیمار جدایی احتمالی پســرش از بارســلونا را خبر داد. پدر نیمار ادامه 
همکاری پسرش با بارسلونا را تایید نکرد اما گفت که او دوست دارد در این تیم 
بازی کند و اگر مسائل مالیاتی که در این دو سال آنان را اذیت کرده تمام نشود، 

این همکاری ادامه نخواهد یافت.
مشخص شدن سیدبندی یورو ۲016  

پس از اینکه ســه شنبه شــب ســوئد و اوکراین به جمع تیم های صعود 
کننده به یورو 2016 پیوســتند، پرونده تیم های صعود کننده بســته شد. بر 
اساس سیدبندی انجام شده، این تیم ها در چهار سید به این شرح قرار گرفتند: 
*ســید1: فرانسه، اســپانیا، آلمان، انگلیس، پرتغال و بلژیک *سید 2 : ایتالیا، 
روسیه، ســوئیس، اتریش، کرواسی و اوکراین *سید 3 : جمهوری چک، سوئد، 
لهســتان، رومانی، اســلواکی و مجارستان *ســید 4 : ترکیه، جمهوری ایرلند، 
ایسلند، ولز، آلبانی و ایرلند شــمالی *مرحله نهایی این مسابقات در شهرهای 

مختلف فرانسه برگزار خواهد شد.

معاون سیاسی وزیر کشور:
ارائه لیست های انتخاباتی 

پیش از موعد تبلیغات تخلف است
همدان - خبرنگار کیهان:

معاون سیاسی وزیر کشور و رئیس ستاد انتخابات کشور 
گفت: ارائه لیست های انتخاباتی پیش از موعد تبلیغات تخلف 

محسوب می شود.
محمدحسین مقیمی در گفت وگو با خبرنگاران در همدان افزود: 
هر اقدامی چه در فضای مجازی و چه غیر آن که مطابق قانون نباشد 

تخلف انتخاباتی محسوب می شود و قابل پیگیری و برخورد است.
وی اضافه کرد: کمیته بررسی تخلفات انتخاباتی تشکیل شده اما 
داوطلبان قطعی تا زمان ثبت نام  برای ما مشخص و محرز نشده  اند 
تا با تخلفات آنها برخورد صورت بگیرد. و مواردی که بیشتر احتمال 

کاندیداتوری می دهیم، رصد می شود.
مقیمی یادآور شــد: انتخابات مجلس خبرگان و مجلس شورای 
اســلامی در 207 حوزه انتخابیه و 430 شهرســتان برگزار خواهد 
شــد و پیش بینی می کنیم که تعداد 4 تا 5 هزار نفر داوطلب در دو 

انتخابات ثبت نام کنند.
معاون وزیر کشــور افزود: 26 آذر ماه موعد ثبت نام کاندیداهای 
مجلس خبرگان و 28 آذر ماه نیز موعد ثبت نام کاندیداهای مجلس 
شورای اسلامی تعیین شده است و تا 29 بهمن ماه نیز انجام تبلیغات 

انتخاباتی ممنوع است.
وی از ارائه لایحه شفاف سازی هزینه های انتخاباتی داوطلبان به 
مجلس شورای اسلامی خبر داد و گفت: در این لایحه تاکید شده که 
برای نامزدهای انتخابات اســتفاده از منابع مالی ناشی از پول شویی، 

قاچاق کالا و خرید و فروش و قاچاق مواد مخدر ممنوع است.
وی زمان تبلیغات انتخاباتی مجلس را از 29 بهمن تا پنجم اسفند 
مــاه اعلام کرد و گفت: باید از جو آلوده به افترا و دروغ و تهمت که 

در مواقع انتخابات بیشتر می شود جلوگیری کرد.
معاون وزیر نیرو:

۲5 توربین بادی ۲ مگاواتی 
در کشور ساخته می شود

معاون وزیر نیرو در امور تحقیقات و نیروی انسانی از آغاز  
ساخت 25 توربین بادی با ظرفیت تولید هر کدام دو مگاوات 

برق در کشور خبر داد.
علــی اکبر مهاجری بــه خبرنگار ایرنا در اصفهــان اظهار کرد: 
پژوهشگاه وزارت نیرو موفق به طراحی توربین های بادی با ظرفیت 
دو مگاوات شده است و براساس قرارداد جدید 25 توربین بادی دو 

مگاواتی ساخته و راه اندازی می شود.
وی بــا اشــاره به اینکه مکان یابی برای نصــب و راه اندازی این 
توربین ها و نیروگاه های بادی براســاس اطلس بادی کشور صورت 
می گیرد، افزود: نخستین مکان، تاکستان )در استان قزوین( است و 

سایر مکان ها نیز باید باد دائم داشته باشند.
وی طراحی و راه اندازی نیروگاه های بادی با ظرفیت دو مگاواتی 
را از شاخص ترین طرح های تحقیقاتی وزارت نیرو خواند که به نتیجه 
رسیده و در حال اجراست. وی تصریح کرد: براساس پیش بینی صورت 
گرفته، زمان بهره برداری از نخســتین نیروگاه بادی دو مگاواتی در 

کشور سال 96 است.
مهاجری افزود: با ایجاد و راه اندازی نیروگاه  های بادی 50 مگاوات 

به ظرفیت شبکه برق کشور اضافه می شود.
معاون وزیــر نیرو، از طراحی و راه انــدازی نیروگاه های آبی در 
ســه نقطه کشور خبر داد و با تاکید بر اینکه نیروگاه های آبی بسته 
به موقعیت مکانی خود طراحی و متناســب با آن ساخته می شود، 
تصریح کرد: نیروگاه هــای آبی در زمره طرح های بهره برداری ارزان 

محسوب می شوند.
مهاجری ادامه داد: برای نیروگاه های آبی در ابتدا به سرمایه گذاری 

کلانی نیاز است اما با بهره برداری بالایی نیز روبروست.

۲0 سال محرومیت برای 5 ورزشکار دوپینگی 
ستاد ملی مبارزه با دوپینگ)نادو( پس از نهایی شدن مراحل دادرسی، 
رای قطعی خود را درباره پنج نفر از ورزشکارانی که مرتکب تخلف از قوانین 

مبارزه با دوپینگ شدند، اعلام کرد.
غلامرضا نوروزی رئیس فدراســیون پزشکی ورزشی و دبیر کل نادو با اعلام این 
خبر افزود: اعلام رای نهایی دو تن از ورزشــکاران رشته های بوکس و دوومیدانی نیز 
به بعد از ســپری شدن مراحل استیناف موکول شــد. زیرا این دو ورزشکار در مهلت 
قانونی درخواســت استیناف داده بودند. جزئیات احکام صادر شده به این شرح است: 
*شــیدالله رضی از فدراســیون جانبازان و معلولین به دلیل استفاده از ماده ممنوعه 
متنولون، به مدت چهار ســال )از 5 تیرماه 1394 تا 4 تیرماه 1398( محروم شــد. 
* محمدرضــا گودرزی از فدراســیون جانبازان و معلولین به دلیل اســتفاده از ماده 
ممنوعه اســتانوزولول، به مدت چهار ســال)از 10 تیرماه 1394 تا 9 تیرماه 1398( 
محروم شــد. *افشین شعبانی از فدراسیون قایقرانی به دلیل استفاده از ماده ممنوعه 
اســتانوزولول بولدنون، به مدت چهار ســال)از 24 مرداد1394 تا 23 مرداد 1398( 
محروم شد. *آرمین بخشی زاد از فدراسیون قایقرانی به دلیل استفاده از ماده ممنوعه 
نوراندروســترون، به مدت چهار سال)از 5 شهریور1394 تا 4 شهریور 1398( محروم 
شــد. *سید جلال احمدی از فدراســیون تیراندازی به دلیل استفاده از ماده ممنوعه 
پروپرانولول، به مدت چهار سال)از 13 مهرماه 1394 تا 12 مهرماه 1398( محروم شد.
حضور احسان لشگری در تورنمنت آذربایجان 
دارنده مدال برنز المپیک لندن پس از یک ســال دوری از کشتی، در 
اولین محک جدی خود در تیم ملی قرار اســت به تورنمنت معتبر جایزه 

بزرگ آذربایجان اعزام شود.
احســان لشــگری دارنده مدال برنز المپیک لندن پس از یک ســال دوری از 
کشتی بدلیل پارگی رباط صلیبی و آسیب دیدگی جدی مینیسک داخلی پا، حضور 
امیدوارکننده ای در رقابت های کشتی قهرمانی کشور داشت و موفق به کسب عنوان 
دومی این رقابت ها شــد تا براســاس فرآیند انتخابی تیم ملی بتواند جواز حضور در 
مرحله نخســت انتخابی تیم ملی را بدست آورد. با دعوت کادر فنی تیم ملی کشتی 
آزاد از این کشــتی گیر، قرار اســت او در نخستین آزمون جدی راهی تورنمنت مهم 
حیدر علی اف در کشــور آذربایجان شــود که از سطح نسبتا بالایی برخوردار است و 
مطمئنا نحوه عملکرد او در این جام از دید سرمربی تیم ملی بسیار مهم خواهد بود.

جراح بهداد سلیمی پس از انجام عمل جراحی بر روی زانوی وی این عمل را موفقیت آمیز عنوان کرد و گفت: بهداد 
سلیمی بعد از انجام کار فیزیوتراپی و ریکاوری مشکلی برای حضور در المپیک 2016 ریو نخواهد داشت.

دکتر ســهراب کیهانی در رابطه با وضعیت بهداد سلیمی پس از انجام عمل جراحی بر روی زانوی وی اظهار کرد: این عمل که 
برای بازسازی رباط صلیبی قدامی بهداد سلیمی بود، امروز با موفقیت انجام شد و در حال حاضر هیچ مشکلی برای وی وجود ندارد. 
وی در رابطه با حضور دوباره بهداد سلیمی در تمرین ها و رقابت ها افزود: از دیروز کار فیزیوتراپی سلیمی آغاز شد و پس از ریکاوری 
به زودی قادر خواهد بود به تمرین های خود ادامه دهد. کیهانی در پایان گفت: من به جامعه ورزش این نوید را می دهم که عمل وی 
با موفقیت و به خوبی انجام شده و پس از گذراندن دوره ریکاوری، وی شرایط خوبی برای حضور در المپیک 2016 ریو خواهد داشت.

جراحی موفقیت آمیز بهداد سلیمی

حدیث دشت عشق

 به یاد سردار شهید »علی اکبر بختیاری مقدم«
در همه  دعاها  امام  زمان )عج( را 

فراموش نکنید
شــهید »علی اکبر بختیــاری مقدم« 
در 27 مهرماه ســال 1334 درروستای سر 
آســیاب فرســنگی کرمان دیده به جهان 
گشود. ســال 1355 وی به اتفاق تنی چند 
از جوانان جیرفت، همگام با حجت الاسلام 
مکارم شــیرازی برای پخــش اعلامیه های 
حضرت امــام فعالیت می نمود. ســال 58 
وارد سپاه شد  و در چندین عملیات شرکت 
داشت تا کادر لشکر پیروز 41 ثارالله شد. در 

آنجا هم  در سمت های مختلف خدمت کرد و سرانجام به عنوان فرمانده محورهای 
عملیاتی لشــکر پیروز ثــارالله در عملیات کربلای یک )فتح مهران( از ناحیه ســر 
مجروح و در تاریخ 10 مرداد ماه 1365 در بیمارستان نمازی شیراز مظلومانه شهید 
شد. فرازی  از وصیتنامه شهید: در همه  دعاها   امام  زمان )عج( را فراموش نکنید 
و برای  سلامتی  و جود  مقدس شان دعا  کنید و در همه امور از حضرتش استمداد  
بطلبیــد. خانواده  محتــرم  در هوای زیبای انقلاب  انشــاءا… می توانید  گامهای 
ارزنده ای در جهت  حفظ دســت آوردهای آن بردارید، من که همیشه از خودم نا 
امید هستم و احساس می کنم نتوانستم هیچگونه خدمتی به اسلام و انقلاب  کنم، 
امــا امیــدوارم  بتوانیم  فرزندانمان  را آنچنان تقویــت  کنیم  که  نیروی  قوی  و 
مناسب  برای  اسلام  عزیز باشند.                                     به امید گوشه چشمی…

رئیس فدراسیون والیبال ایران از سوی مجمع سالیانه 
کنفدراسیون والیبال آســیا به عنوان عضو هیئت رئیسه 

فدراسیون جهانی )FIVB( انتخاب شد.
مجمــع عمومی کنفدراســیون والیبال آســیا )AVC( جهت 
انتخاب رئیس، نواب رئیس، اعضای هیئت رئیسه، روسای منطقه ای 
و نمایندگان کنفدراسیون آسیا در فدراسیون جهانی با حضور دکتر 
اری گراسا رئیس فدراسیون بین المللی والیبال در ریاض پایتخت 

عربستان برگزار شد. محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال 
ایران نیز در این اجلاس شرکت کرد که در انتخابات اعضای هیئت 
رئیسه کنفدراسیون آســیا موفق به حفظ کرسی ایران و عضویت 
خود در این هیئت شد. وی سپس به عنوان نماینده آسیا در هیئت 
رئیسه فدراسیون جهانی نامزد گردید که در این انتخابات نیز با رای 
قاطع برگزیده شد تا برای نخستین بار در تاریخ والیبال، یک ایرانی 

به عضویت هیئت رئیسه فدراسیون جهانی درآید.

عضویت داورزنی در هیئت رئیسه فدراسیون جهانی والیبال

لیگ برتر امروز وارد هفته دوازدهم می شود

رقابتهای هفتــه دوازدهم لیگ برتــر درحالی از 
امروزآغاز می شود که تیم استقلال خوزستان در صورت 
بردن گسترش فولاد در خانه، فرصت صدرنشینی موقت 
را بدست آورده و جای دیگر آبی پوش لیگ را در صدر 

می گیرد.
هفتــه دوازدهم از رقابتهــای لیگ برتر بعــد از 20 روز 
تعطیلــی به خاطر بازی تیــم ملی با ترکمنســتان و گوام و 
برگزاری اردوی آماده ســازی تیم امید در امــارات، از امروز با 
انجام یک مســابقه در شــهر اهواز آغاز می شود. در این بازی 
استقلال خوزستان در خانه میزبان گسترش فولاد تبریز است، 
مسابقه ای که می تواند زمینه ساز تغییرات در صدرجدول باشد. 
استقلال خوزستان که با 2 اختلاف امتیاز نسبت به آبی پوشان 
تهرانــی در رده دوم جدول قرار دارد، در صورت برتری در این 
بازی 24 ســاعت صدرنشــین خواهد بود. در ادامه دیدارهای 
هفته دوازدهم، روز جمعه شــش بازی برگزار می شود که در 
مهمترین دیدارها فولاد خوزستان میزبان استقلال تهران است. 
ایــن دو تیم چندی قبل در جام حذفی باهم دیدار کردند که 
استقلال موفق شد حریف خود را با نتیجه سه بر یک شکست 
دهد. همچنین در اصفهان ســپاهان از نفــت تهران پذیرایی 
می کند. در ادامه دیدارهای همین هفته روز شنبه پرسپولیس 
در تهران میزبان اســتقلال اهواز است. برنامه کامل دیدارهای 

هفته دوازدهم لیگ برتر به این شرح است: 
پنجشنبه - 2۸ آبان ماه

* استقلال خوزستان .... گسترش فولاد تبریز، )ساعت 16:45(

جمعه - 2۹ آبان ماه
* پدیده مشهد ............................. راه آهن تهران)ساعت 14:45( 
* صبای قم ............................ ذوب آهن اصفهان)ساعت 15:15( 
* تراکتورسازی تبریز ....... سیاه جامگان مشهد)ساعت 15:15( 
* سایپا تهران ............................ ملوان بندرانزلی)ساعت 15:15( 
* سپاهان اصفهان ............................ نفت تهران)ساعت 15:15( 
* فولاد خوزستان ...................... استقلال تهران)ساعت 16:20(

شنبه - ۳0 آبان ماه
* پرسپولیس تهران .................... استقلال اهواز)ساعت 16:20(

فولاد - استقلال؛ بازی تکراری برای حفظ صدرنشینی

امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختمساویبردبازیهاتیم

1116411911822.استقلال

211551124820.استقلال خوزستان

311542167919.ذوب آهن

411461118318.صبای قم

511452118317.گسترش فولاد

611452119217.سپاهان

71152499017.سایپا

81144388016.ملوان

9114341615115.پرسپولیس

10113531311214.تراکتورسازی

313-11113441215.پدیده

1210262109112.نفت تهران

410-13112451317.راه آهن

67-1411218612.سیاه جامگان

106-1511137717.فولاد

146-1610136519.استقلال اهواز

جدول رده بندی لیگ برتر جام خلیج فارس

كارشکنی انگلیسی ها و اعتراض فدراسیون اسکواش
ملی پوش اسکواش ایران به دلیل صادر نشدن روادید، حضور در مسابقات لیگ حرفه ای اسکواش انگلیس را از دست 

داد.
ســجاد زارعیان که نخســتین ایرانی حاضر در جدول اصلی مسابقات لیگ حرفه ای اســکواش انگلیس است، به دلیل عدم همکاری 
سفارت انگلیس در آنکارا و صادر نشدن روادید از حضور در این مسابقات مهم که می توانست رنکینگ جهانی او را چندین پله ارتقا دهد 
بازماند. بعد از این اتفاق فدراسیون اسکواش ایران به فدراسیون جهانی و مرکز حرفه ای اسکواش بازان جهان به صورت رسمی اعتراض کرد 
و از سوی کمیته ملی المپیک ایران نیز تلاش هایی برای تجدید نظر در صدور ویزای سجاد زارعیان مدال آور آسیایی ایران آغاز شده است.

هفته هفتم بسکتبال و نگاه مدعیان به صدر جدول 
هفته هفتم لیگ برتر بسکتبال با نبرد مدعیان برای رسیدن به صدر جدول ادامه پیدا می کند.

هفته هفتم لیگ برتر بســکتبال امروز )پنجشــنبه( با میزبانی مدعیان آغاز می شــود که در جریان این مسابقه ها شیمیدر 
صدرنشین لیگ در تهران به مصاف شهرداری تبریز می رود. شاگردان جواد رحمتی پور در شرایطی که بدون بازیکن خارجی لیگ 
را ادامه می دهند در این روزها خوب می برند و حالا در خانه به دنبال ادامه صدرنشــینی هســتند. نفت آبادان تیم دوم جدول هم 
که سایه به سایه حریف تهرانی اش حرکت می کند این هفته به گرگان سفر کرده و باید به مصاف شهرداری این شهر برود. برنامه 
کامل دیدارهای امروز به این شرح است: *دانشگاه آزاد - آینده سازان اصفهان *پتروشیمی - شهرداری اراک  *شهرداری گرگان 

- نفت آبادان *نیروی زمینی - ثامن مشهد *شیمیدر تهران - شهرداری تبریز. تمام مسابقات امروز ساعت 16 برگزار می شود.

وزیر کشور با بیان اینکه داشتن گذرنامه 
با حداقــل 6 ماه اعتبار و ویزای عراق برای 
زائران کربلا الزامی اســت، گفت: زوار در 
بازگشت از سفر تعجیل نکنند و به تدریج 

وارد کشور شوند.
به گزارش خبرگزاری هــا، از ایلام، عبدالرضا 
رحمانی فضلی دیروز در فرودگاه شــهدا، هدف از 
سفر به ایلام را بازدید از اقدامات انجام شده برای 
رفاه حال زائران شــرکت کننده در آیین اربعین 
حسینی و همچنین دیدار از مناطق آسیب دیده 

این استان در سیل اخیر اعلام کرد.
وی یادآور شد: زائران عتبات عالیات همچنین 
در ایام اربعین برنامه های سفر خود را طوری تنظیم 
کنند که بازگشت آنها در یک زمان خاص نباشد 

تا با سهولت بیشتری از مرزها وارد کشور شوند.
وزیر کشــور به زائران شرکت کننده در آیین 
اربعین حسینی توصیه کرد به قوانین و مقررات 
جمهوری اسلامی ایران و کشور عراق برای سفر 
به عتبات عالیات احترام گذاشته و آنها را رعایت 

کنند.
وی ادامــه داد: مردم در داخل خاک عراق در 
صورت بروز مشکل از راهنمایی های ماموران پلیس 

و دیگر ارگان های امدادی این کشور استفاده کنند.
رحمانی فضلی از زائران شرکت کننده در آیین 
اربعین حسینی خواست در بازگشت از سفر عجله  
نکرده و به تدریج وارد کشور شوند تا امکان ارائه 
خدمات به آنها با ســهولت و آسودگی در مرزها 

فراهم شود.
وی گفت: مسئولان در کنار مردم زیرساخت های 
مورد نیاز برای شرکت مردم در این آیین باشکوه 

را فراهم می کنند.
کنترل هوایی جاده های مهران

فرمانده انتظامی ایلام از کنترل  هوایی جاده 
و مرز مهران برای مقابلــه با حوادث احتمالی با 
استفاده از تعدادی بالگرد، جایرو پلن و هواپیمای 
نیروی انتظامی در ایام منتهی به اربعین امســال 

خبر داد.
سرتیپ علی دولتی به خبرنگار ایرنا از تشکیل 
قرارگاه اربعین در شــهر مرزی مهران از ابتدای 
آذر ماه خبر داد و افزود: با تشــکیل این قرارگاه 
رسیدگی به مشکلات و حضور نیروها برای اجرای 
ماموریت های محوله در مرز مهران در مدت زمان 

بسیار کمتری انجام می شود.
دولتــی ابراز امیدواری کرد با رعایت قوانین و 

مقررات از سوی رانندگان و حضور مردم با همراه 
داشــتن گذرنامه و ویزا، مشکلات تردد زائران از 
مرز مهران نســبت به پارسال کاهش محسوسی 

داشته باشد.
وی از کمک جمهوری اسلامی به طرف عراقی 
برای راه اندازی 50 گیت گذرنامه در آن ســوی 
مرز مهــران در زرباطیه خبر داد و یادآور شــد: 
باید تعــادل و هماهنگی میان جمعیت خروجی 
از مرز مهــران و ورودی به مــرز زرباطیه وجود 
داشــته باشــد و اگر 100 نفــر وارد خاک عراق 
شوند و در سوی دیگر ظرفیت برای تنها 20 نفر 
مهیا باشــد، منجر به مشــکلات بسیاری خواهد 

شد.
فرمانــده انتظامی ایلام تاکید کرد: اکنون 96 
ایستگاه کنترل گذرنامه در مرز مهران دایر شده 
و اگر ایســتگاه های گذرنامه طرف عراقی نیز به 
حد نصاب لازم برسد هیچ مشکلی در تردد زائران 
بــه وجود نمی آید و زائران در کوتاه ترین زمان از 
این مرز خارج و از مرز زرباطیه وارد کشــور عراق 

می شوند.
جابه جایی زائران اربعین از راه آبی

مدیرکل بندر خرمشهر از آغاز سفرهای دریایی 

ویژه اعزام زوار اربعین حسینی از طریق مرز دریایی 
بندر خرمشــهر به مقصد بصره عراق از روز شنبه 

هفته آینده خبر داد.
عــادل دریس در گفت وگو با ایســنا منطقه 
خوزستان، اظهار کرد: سفرهای دریایی به مقصد 

بصره با سه فروند کشتی انجام می شود.
وی افزود: این سفرها به صورت مستمر در طول 
سال انجام می شود اما در این ایام به شکل ویژه تری 
و به صورت روزانه ســفر به بصره با کشتی انجام 
خواهد شــد و مدت زمان سفر تقریبا یک ساعت 

طول می کشد.
دریس تصریح کرد: در ایام اربعین سال گذشته 
حدود 3 هزار و 435 مســافر از مرز دریایی بندر 
خرمشهر به بصره تردد کردند و امسال پیش بینی 
می شــود به دلیل وجود سه فروند  کشتی، تعداد 

مسافران افزایش یابد.
مدیــرکل بندر خرمشــهر بیان کرد: ســال 
گذشــته دو کشتی در این مســیر تردد می کرد 
که امســال به سه کشــتی افزایش یافته است و 
در صورت بالا بودن استقبال و تعداد متقاضیان، 
میزان تردد کشتی ها در روز قابل افزایش خواهد 

بود.

وزیر کشور:

زائران اربعین حسینی در بازگشت عجله نکنند

اعلام  گلستان  استان  مرزبانی  فرمانده 
کرد: هرگونه ورود بــه مناطق ممنوعه در 
نوار مرزی از ســوی عشایر و دام هایشان، 
محرومیت 10 ساله از چرا در مراتع را برای 

عشایر به همراه دارد.
بــه گزارش خبرنگار ایرنا، ســرهنگ ولی الله 
رضایی نژاد در نخستین میزگرد علمی و تخصصی 
مشترک فرماندهان مرزبانی دو استان گلستان و 
خراسان شــمالی با رویکرد ارتقای امنیت ویژه 
عشایر دو اســتان، گفت: براساس قوانین ابلاغی 
در صورت تخلف عشــایر در این زمینه، از ورود 

آنــان به مراتــع تا 10 ســال جلوگیری خواهد 
شد.

وی افزود: عشایر باید هنگام کوچ بیشتر مراقب 
دام های خویش باشند تا وارد مناطق ممنوعه از 
جمله حریم مرزی کشور ترکمنستان نشوند زیرا 
ورود غیرقانونی به خاک کشــور خارجی، تخلف 

محسوب و با متخلف به شدت برخورد می شود.
وی با تأکیــد بر ضرورت رعایــت قوانین و 
مقررات و وارد نشــدن به مناطق ممنوعه مرزی 
از ســوی عشــایر، تصریح کرد: ورود عشــایر و 
دام هایشان به خاک کشور همسایه، وجهه خوبی 

در روابط دو کشور ندارد.
فرمانده مرزبانی اســتان گلستان همچنین 
بــر ضرورت ارائه راهکارهای مناســب برای رفع 
مشکلات جامعه عشایری و مرزنشینان این استان 
و عشایر خراسان شمالی تأکید کرد و گفت: توجه 
جدی مسئولان عشایری به حریم امنیت مرزها، 
گســترش و تقویت تشکل های عشایری توسعه 
شرکت های تعاونی مرزنشین، توجه به مشکلات 
پزشکی و بهداشتی عشــایر و صدور پروانه چرا 
از ســوی منابع طبیعی با رعایت حریم امنیتی 
مرز، از جمله راهکارهای پیشنهادی مرزبانی در 

این زمینه است. فرمانده مرزبانی استان خراسان 
شــمالی نیز گفت: یکی از دلایل ورود غیرقانونی 
عشایر و دام هایشان به خاک کشور ترکمنستان 
در نقطه صفر مرزی، غنی بودن مراتع این کشور 

همسایه است.
سرهنگ قربانعلی داوطلب افزود: مراتع نواحی 
مرزی ایران فقیر اســت و کفــاف نیاز دام های 
عشــایری را نمی دهد. وی، شکار غیرمجاز، آتش 
زدن جنگل ها و مراتع و تخریب مزارع کشاورزی 
را مشکلات حضور جامعه عشایر در مناطق مرزی 

دانست.

فرمانده مرزبانی گلستان:

ورود عشایر به مناطق ممنوعه مرزی 10 سال محرومیت به همراه دارد

همدان - خبرنگار کیهان:
رئیس پلیــس راهور نیروی انتظامی گفت: 
تاکنون بیش از 17 میلیون دســتگاه خودرو 
و بیش از 10 میلیون موتورســیکلت در کشور 
شماره گذاری شده و هر سال نیز بر تعداد آنها 
افزوده می شــود در حالی که متناسب با این 

افزایش، زیرساخت ها رشد نکرده است.
سرتیپ پاسدار تقی مهری اضافه کرد: معضلات 
حمــل و نقل و ترافیک بیش از همه در تعداد تلفات 
نمایان شده به طوری که طی سال 93، تعداد 16 هزار 
و 800 نفر در حوادث رانندگی کشور جان باخته اند که 
این رقم در سال 84،  27 هزار و 800 کشته بود. اما 
همین تعداد هم برای کشور ما بسیار رقم بالایی است. 

وی خاطرنشــان ســاخت: از کل تعــداد تلفات 
حــوادث رانندگــی،  35 درصــد کشته شــدگان را 
موتورسیکلت ســواران و 44/9 درصد را عابران پیاده 
تشکیل می دهند که این ارقام در استان همدان برای 

هر دو مورد 40 درصد است.
مهری در نشست مشترک روسای پلیس راهور ناجا 
و معاونان حمل و نقل کلان شهرها در همدان،  افزود: 
برای حل مشکلات ترافیک و حمل و نقل به ویژه در 
کلان شهرها،  اقدامات سنتی دیگر جوابگو نبوده و حتما 
باید از طریق اقدامات علمی و بهره گیری از فناوری های 

جدید به راه حل های مناسب دست پیدا کنیم.
وی تعامل و هماهنگی بین قوه مقننه و مجریه و 
سایر متولیان امر را چاره ساز مشکلات ترافیک و حمل 

و نقل دانست و اظهار داشت: در مسیر این هماهنگی ها 
ممکن است نیازمند اصلاح قوانین و مقررات مربوط 
به ترافیک و حمل و نقل نیز باشــیم که باید هر چه 

سریع تر انجام شود.
وی تاکید کرد: البته اجرای طرح  های حوزه حمل و 
نقل و ترافیک از سوی وزارت راه و شهرسازی و پلیس 
راه و شهرداری ها قطعا نیاز به تامین منابع مالی کافی 
دارد که یکی از این منابع درآمدهای ناشی از اعمال 

قوانین و جریمه متخلفان است.
مهری افــزود: بایــد درصــدی از جریمه ها به 
شهرداری ها و ادارات حمل و نقل و راه و شهرسازی 
اختصاص یابد و ما کاملا با این کار موافق هستیم و 

لازم است از طریق مراجع متولی امر پیگیری شود.

وی بهره گیری از تجهیزات جدید را یک ضرورت 
بــرای کنترل ترافیک و رفع معضلات ناشــی از آن 
دانست و گفت: از زمان نصب دوربین در تونل توحید 
و بالای پل صــدر تهران، تعداد تصادفات در این دو 
مکان به حداقل ممکن رســیده که هیچ کشته هم 

نداشته است.
وی ارائه آموزش های لازم در مدارس و دانشگاه ها 
را در بهبود فرهنگ ترافیک ضروری اعلام کرد و ادامه 
داد: هم اکنون تعــداد 10 میلیون دانش آموز همیار 
پلیــس و پلیس یار و تعداد زیادی فرهنگ یار پلیس 
با مشارکت معلمان و نیز 15 هزار نفر از دهیاران در 
راستای ارتقا فرهنگ راهنمایی و رانندگی و ترافیک 

با ما همکاری دارند.

رئیس پلیس راهور نیروی انتظامی:

متناسب با افزایش خودرو در كشور، زیرساخت ها رشد نکرده است


